
Udenrigsudvalget

Til: Handels- og udviklingsministeren

Dato: 26. februar 2014

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

URU alm. del

Samrådsspørgsmål M
Hvilke konkrete resultater mener ministeren, at Danmark har fået ud af den
første bevilling på 90 mio. kr. til GGGI? Og hvilke konkrete resultater forventer
ministeren at få ud af de 90 mio. kroner, som ministeren nu agter at bevilge til
GGGI? Og vil ministeren herunder oplyse:
– Hvorfor ministeren ikke venter med at give tilsagn om ny bevilling til GGGI,

til den britiske rapport om GGGI – den såkaldte "Value for money" rapport
- foreligger?

– Hvordan kan ministeren bero sit tilsagn om en ny bevilling på baggrund af
en norsk initieret rapport, der kun undersøger hovedkontoret og to lande-
kontorer og ikke de mange andre GGGI-kontorer rundt i verden, som et
nyt dansk kernebidrag ligeledes vil støtte?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Christian Juhl (EL).

På udvalgets vegne

Per Stig Møller
formand
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